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Betreft: Beoogd zonnepark Kanaaldijk Zuid - Lageweg, Heino

Geachte leden van de Raad,

Een tweetal grondeigenaren en Powerfield zijn voornemens een zonnepark aan te leggen ter grootte 
van circa 16 hectare, ten zuiden van Kanaaldijk Zuid te Heino. Het betreft het gebied tussen het 
Overijsselsch Kanaal en de Slikkebaardweg / Hillebrandsweg. Naar aanleiding van dit plan en de wijze 
waarop het proces verloopt, schrijven wij u deze brief.

Wij zijn een recent opgerichte werkgroep van twaalf personen, welke bewoners van percelen aan 
vernoemd plangebied vertegenwoordigen, hierna te benoemen Werkgroep Kanaaldijk Zuid.

Eind 2019 zijn een klein aantal bewoners uitgenodigd vooreen informatief gesprek, georganiseerd 
door Powerfield. De grondeigenaren betreft de heer  die circa 8 hectare weidegrond wil 
verhuren en de heer , die circa 8 hectare weidegrond wil verkopen ten behoeve van het 
zonnepark. Met de inkomsten uit deze verkoop is de heer voornemens een voormalig 
boerenbedrijf met gronden aan de overzijde van zijn woning aan te kopen. Het gerucht gaat dat 
Powerfield een voorlopig contract heeft opgesteld met de eigenaar van dit voormalige boerenbedrijf, 
vooruitlopend op een eventuele goedkeuring van de plannen.

In vervolg op de informatie avond is een tweede bijeenkomst geweest, waarbij dezelfde bewoners 
zijn uitgenodigd. Tijdens deze bijeenkomst zijn private toezeggingen gedaan en werd de nadruk 
gelegd op onderstaande zaken.

1. Het zonnepark wordt onttrokken aan het zicht door het plaatsen van een hek met een 
groenstrook.

2. De Kanaalzone is gekozen, omdat dit de wens van de Gemeente zou zijn.

Punt 1 wordt door Powerfield en de betrokken grondeigenaren als argument aangedragen om de 
impact op de omgeving af te zwakken.

Het betreffende gebied wordt op dit moment gekenmerkt door met name weidegrond met 
houtwallen en bosjes. De werkgroep is van mening dat een zonnepark van circa 16 hectare afbreuk 
doet aan het landschappelijke karakter van het gebied. Het plaatsen van een groenstrook kan daar 
nagenoeg niets aan veranderen. Naast afbreuk van het landschappelijk karakter zullen ook de 
woningen in de directe omgeving in waarde dalen. Immers het wonen in een buitengebied wordt 
vervangen door een gebied met de uitstraling van een industrie terrein. Door de geruchten over het 
aankomende zonnepark wordt de belangstelling voor de woningen nu al beïnvloed.

Punt 2. De werkgroep is hoogst verbaast over de gekozen locatie. Het betreft een zone welke door de 
provincie Overijssel is bestempeld als toekomstig EHS/Natura 2000 gebied. Dit is door de Gemeente



Raalte verwerkt in de structuurvisie 2025+, een gebied met hoogwaardige natuurlijke- en agrarische 
waarden. Tevens heeft de provincie de gehele strook aangemerkt in haar omgevingsvisie als 
weidevogel beheer- en ganzengebied. Wij signaleren dat in de regio recentelijk verschillende water
en weidevogel gebieden verdwijnen door aanleg van zonneparken. Denk hierbij aan de 
Sekdoornseplas en de Bomhofsplas.

De werkgroep is van mening, dat wanneer de plannen worden doorgezet een uniek stuk 
buitengebied wordt vernietigd. De ruimtelijke inrichting van de Gemeente kan en mag niet afhangen 
van toevallig langskomende zonnepark-handelaren en agrariërs. Wij vinden dat andere locaties 
binnen de Gemeente beter geschikt zijn. Hierbij denken wij aan het plaatsen van zonnepanelen op 
gemeentelijke gebouwen, bedrijfshallen, daken van agrarische bedrijven en nog niet benutte gronden 
op en naast industriële terreinen.

Met de huidige werkwijze van de planmakers kunnen wij onze belangen niet naar voren brengen. Wij 
zijn hierdoor genoodzaakt om in een latere fase bezwaar en beroep aan te tekenen tegen de 
aanvraag omgevingsvergunning. Dit is niet wenselijk.

Welke formele en informele afspraken zijn er gemaakt met Powerfield en/of de grondeigenaren? 
Indien er sprake is van correspondentie en/of verslaglegging over dit plan, willen we daar graag 
afschriften van ontvangen.
Hoe gaat u er voor zorgen dat alle betrokken bewoners gehoord worden in dit proces?

We zien uit naar uw reactie.

Werkgroep Kanaaldijk Zuid 


